
 Str. 1     Zápis z jednání školské rady ze dne 29.11.2024 

Zápis z jednání školské rady Masarykovy ZŠ ze dne 29.11.2024 
 

Přítomni: 

Zástupci zaměstnanců školy: Mgr. Markéta Kadlecová, Mgr. Hana Sieglová 
Zástupci rodičů: Magda Kavková, Jan Šafra 
Zástupci zřizovatele: Alena Kolovrátková, Pavla Fischerová  
Hosté: - 
 
Program jednání: 

1. Zahájení 

2. Diskuse na téma funkce školské rady 

3. Dotazník 

 
1. Zahájení 

 Zahájení jednání školské rady v 17:15 
 

2. Funkce školské rady 

 proběhla diskuse ke kompetencím školské rady daných Školským zákonem, které se 

zúčastnili všichni zástupci školské rady. 

 ŠR žádá ředitelku školy a automatické školské předkládání zpráv ČŠI k projednání 

 ŠR dále diskutovala otázky bezpečnosti a připravenosti na krizové situace, zástupci 

pedagogických pracovníků informovali o realizovaných opatřeních 

 Zástupci zřizovatele informovali o pravidlech financování, spolupráci s příspěvkovými 

organizacemi a možnostech financování akcí a programů v ZŠ 

 Členové školské rady našli shodu na potřebě rozvoje mezitřídní spolupráce v rámci 

ročníků a výuky jednotlivých předmětů (např. matematika a cizí jazyky). Zástupci 

pedagogů informují na metodické poradě učitele a do příštího jednání ŠR informují 

členy školské rady o možnosti realizace. 

 

3. Anketa/Dotazník 

 M. Kadlecová informovala o dotazníkovém šetření Kalibro, které proběhlo před 9 lety, 

M. Kadlecová vyžádá výsledky tohoto šetření od vedení školy, případně od fy Kalibro. 

Dále M.Kadlecová vyžádá vzorové dotazníky pro případné pokračování tohoto typu 

dotazníkového šetření (z důvodu porovnání totožných dat) a rozešle členům ŠR ke 

schválení. 

 ŠR se shodla na potřebě zavést pravidelné hodnocení učitelů ze strany žáků. J. Šafra 

zkonzultuje se školním psychologem a podá informaci ŠR do příštího jednání. 

 
Dalšího jednání ŠR proběhne na konci ledna 2025, přesný termín nebyl stanoven.  

 
Zapsala: Alena Kolovrátková 


